

台積電供應鏈管理公告

受文者: 所有供應商

公告日期: 中華民國 109 年 04 月 21 日

公告文號: TSMCMM20200421001

主旨: 因應「新型冠狀病毒肺炎(COVID-19)」, 防疫措施提醒。

公告事項:

為有效防止疫情擴散, 台積公司防疫委員會再次提醒:

- (一) 若 14 日內曾密切接觸(泛指距離小於 2 公尺且時間大於 15 分鐘)疾管署定義之確診個案、居家隔離者、居家檢疫者, 務必立即更新健康聲明書; 依上述對象之採檢結果及管制時間, 管制台積公司通行權時間。
<https://zh.surveymonkey.com/r/EmployeeHealthDeclarationForm>
- (二) 若收到中央流行疫情指揮中心簡訊者, 表示曾與確診者同一時間位於同一地點, 務必立即更新健康聲明書; 須加強注意自身健康狀況, 保持安全社交距離, 除用餐、飲水外須全程配戴口罩及勤洗手。
https://www.google.com/maps/d/u/0/viewer?mid=1sUZjqrx-c7mnLDGjb0GUhI_Xf4N30wEc&ll=23.479332034516684%2C120.91379090810858&z=8

若旅遊史、接觸史、身體狀況變更或進出醫療院所, 亦須持續更新健康聲明書。防疫期間, 請確實遵守政府及公司的相關措施與規定, 善盡社會責任。

台積公司防疫委員會感謝您的配合!

台積電 資材暨風險管理

Taiwan Semiconductor Manufacturing Company Material Management and Risk Management Division

Recipient : TSMC Supplier

Date : 2020/04/21

Document No. : TSMCMM20200421001

Subject: Reminding protective measures for COVID-19

In order to protect the health and safety of all people around you, TSMC Epidemic Prevention Committee would like to remind you:

1. Within past 14 days, if you have been in close contact (the distance is less than 2 meters with duration of greater than 15 minutes) with the confirmed cases defined by CDC, or those who should undergo home-isolation or home-quarantine must immediately update the health declaration form and will not be allowed to enter TSMC.

<https://zh.surveymonkey.com/r/EmployeeHealthDeclarationForm>

2. If you received a text message from CECC, indicating that you were in the same place at the same time with the COVID-19 confirmed cases, you should (a) update the health declaration immediately, (b) pay more attention to your health condition, (c) keep a safe social distancing, (d) wear a mask (except eating and drinking) and (e) wash your hands frequently.

Please be reminded: anyone who has changes to his/her travel history, contact history, health status, or record of hospitals need to continue updating his/her health declaration form.

Thank you for your courtesy and cooperation with TSMC Epidemic Prevention Committee.

TSMC Material Management and Risk Management Division